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Jakab Attila Zöld-párti tanácsos elöljáróban elmondta, a városi költségvetés vitáján pozitív
eredmény született, valamint akciójuk is sikerrel zárult, hiszen a megyei tanács közel
megduplázta a Székelyudvarhelynek eredetileg beígért 460 ezer lejt. Mint mondta, a
szeméttelep felszámolására szánt évi 100.000 euró jó helyre megy, ugyanis a telep
akadályozza a város fejlődését ebben az irányban. A zöldek szívügyüknek tartják a kérdést,
remélik, hogy néhány éven belül zöldövezetté alakul a terület – ennek megvalósíthatósági
tanulmánya egyébként már készen áll, csak a kivitelezés van hátra.

  

Második témaként egy Küküllő-menti bicikliút megvalósítását tűzték ki célul, ami összevág a Bo
rboly Csaba 
által elmondottakkal, miszerint készen áll támogatni a környezetvédelmi befektetéseket. Az
elképzelés szerint egy, a környezetvédelmi igazgatóság által indítandó pályázat segítségével,
valamint az érintett települések és a megyei önkormányzat összefogásával egészen a városi
parktól a zeteváraljai víztározóig lehetne kiépíteni bicikliutat. Ezzel a projekt megfelelne a
pályázati kiírás két alapvető elvárásának, miszerint a bicikliútnak segítenie kell a munkába való
eljutást, valamint minél hosszabbnak kell lennie.
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  A város 2011-es költségvetésével kapcsolatosan Jakab elmondta, fontosnak tartották a kultúraés az oktatás, valamint a Bethlen-lakótelepi parkban építendő szökőkút támogatását. Emellettpozitívumként értékelték, hogy sikerült két új programot (a tömegsportokat és az egészségeséletmódot támogatóak) befoglaltatni a költségvetésbe. Ezeken kívül a központkábelmentesítése és a szeméttelep felszámolása is a Zöldek közbenjárása nyomán szerepel abüdzsében.  Végül egy, a közbiztonság javítására tett javaslatot ismertetett Hajdó Csaba, a Zöld Pártmegyei elnöke. Eszerint közelebb hoznák a rendőrséget a lakókhoz: a javaslat alapján aPolgármesteri Hivatal felajánlhatna egy központi helyiséget, ahol egy rendőr, valamint egyönkormányzati, közbiztonságért felelő alkalmazott követhetnék a biztonsági kamerák képét, ígya rendőr azonnal közbeavatkozhatna, amennyiben szükséges. A zöldek továbbá jó ötletnektartanák, ha a polgármesteri hivatal kiterjesztené az őrző-védő vállalattal kötött szerződését,valamint a kamerahálózatot is lehetne bővíteni.  
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